
Smál-Szilaj Gábor, a Váci Dunakanyar Színház munkatársa, a Fónay- HUMÁNIA Társulat tagja 
vehette át a Magyar Kultúra Napja városi ünnepségén a "Vác Város Művelődéséért"-díjat. 

Felvetésünkre, hogy egy előadónak, színésznek nyilván a közönség szeretete-elismerése a 
legfontosabb, egyértelmű igennel válaszolt, de hozzátette, hogy a hivatalos díjak is fontos 
visszajelzést jelenthetnek, megerősítést adhatnak bárkinek. 

- Nekem ez az első hivatalos kitüntetésem, amire nagyon büszke vagyok. Azért is öröm ez 
számomra, mert ezzel egyúttal a családomnak, Góczán Zsolt mentoromnak, valamint a Váci 
Dunakanyar Színház közösségének is örömet szerezhettem. Bebizonyítottam, hogy bízhatnak 
bennem, és abban, hogy a legjobb tudásom szerint igyekszem megfelelni mindig, minden 
feladatban. A díj számomra ösztönzést is jelent a munkám további folytatásához - mondta Smál-
Szilaj Gábor. 

A fiatal kitüntetett az utóbbi időben a színpadon is egyre jelentősebb sikereket könyvelhet el, 
például kiemelkedően fontos mérföldkőnek tekinti az életében, hogy váci anyaszínháza és a 
Nemzeti Színház koprodukciójában készült előadás, az Yvonne, burgundi hercegnő című darab 
egyik szereplőjeként az ország első számú teátrumában is színpadra léphet(ett). 

- Több mint egy évtizede már, hogy "színen" vagyok, saját előadói estekkel, városi és egyéb 
közösségi események közreműködőjeként, tévés hírolvasóként-műsorvezetőként, bár 
megjegyzem, valójában nincs kis szerep, mindegyikre ugyanúgy fel kell készülni. Valóban 
mérföldkő a pályafutásomban az Yvonne, óriási megtiszteltetés, hogy szerepelhetek a Nemzeti 
Színházban is. Valójában most jutottam el arra a pontra, hogy bár nem végeztem Színművészeti 
Egyetemet, talán elmondhatom magamról, hogy igen, színész vagyok. És ezzel azt csinálom, amit 
igazán szeretek. Ugyanakkor mindez saját ötletek megvalósítására is inspirál  tette hozzá a 
díjazott. 

A saját ötletek kapcsán természetesen rákérdeztünk a konkrétumokra.. 

- Annyit elárulhatok, hogy újabban a színészettel még csak most ismerkedő fiatalok 
felkészítésében is szerepet vállalok a Fónay-HUMÁNIA Társulatban, aztán van néhány új 
előadásötletem, amelyekből talán több is megvalósulhat az idén, és nagy örömömre az ESTV 
műsorprogramjába beillesztettünk egy új műsort, amelynek középpontjában a versek illetve a 
költészetet kedvelők állnak. 

  

 


